
¿If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative ¿The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator.¿During major events / trade shows / peak season,   accommodation may not be in the city mentioned .

8
DAYS

5
NIGHTS

HOTEL
当地酒店

4

Day 1 Singapore / Transit City MOB

Assemble at Changi Airport for your flight to the capital city of Spain - 
Barcelona via transit city.

Day 2 Transit City / Barcelona

On arrival, proceed to Park Guell (include entrance), a public park with 
gardens and architectonic elements located on Carmel Hill designed by 
Gaudi. After dinner, proceed to the hotel for check-in Barcelona Hotel.

Day 3 Barcelona

After Breakfast, discover Barcelona – the city of artistic treasures and 
modern art-nouveau architecture masterpieces. Our fascinating tour will 
start at the Sagrada Família (include entrance) - Antoni Gaudí's 
masterpiece. Then, view the towering Columbus Monument built in 
honour of Christopher Columbus, the famous Italian explorer; Square of 
the Gate of Peace, Placa de Catalunya and Plaza Espana. Go to La 
Roca Village - the region’s ultimate shopping destination, and home to 
more than 100 fashion and lifestyle boutiques offering savings of up to 
60% on the recommended retail price, all year round.
Dinner- Spanish Seafood Paella

Day 4 Barcelona (98km) Tarragona
(235km)  Zaragoza     

After breakfast, travel to Tarragona. Tarragona walking city tour & 
Tarragona Amphitheatre – outside view. Check in Zaragoza Hotel. 

Day 7 B - -Madrid / Transit City

After breakfast, go to Las Rozas Village - the region’s ultimate 
shopping destination, and home to more than 100 fashion and lifestyle 
boutiques offering savings of up to 60% on the recommended retail 
price, all year round. It is free at leisure until the transfer to the airport for 
your flight home.

Day 8 Transit City / Singapore

Arrive home with all the sweet memories of Spain.

Day 5 Zaragoza  (345km)  Segovia
(92km)  Madrid

After that, leave for Segovia for sightseeing, covering attractions that 
include the Aqueduct of Segovia, the Plaza Mayor, and the 
Cathedral.  Check in Madrid Hotel.

Madrid (73km) Toledo
(73km) Madrid                    

Our tour of Madrid starts with the magnificent Royal Palace (include 
entrance), one of the top attractions in Madrid. It was built during the 
18th century and is now the royal ceremonial state palace. Continue 
with the Madrid panoramic tour which includes viewing the Plaza de 
Espana, Plaza de la Clibeles, Paseo de la Castellana and Gran Via.  
Afternoon make an excursion to Toledo to visit Iglesia de Santo Tome, 
best known for housing El Greco's most famous masterpiece - The 
Burial of the Count of Orgaz. Also stop for outside views of Alcazar, El 
Greco museum and Toledo Cathedral.
Dinner - Suckling Pig

Day 6 

西班牙广场
Plaza de Espana

D: Western Dinner

-B DD: Seafood Pealla

-B DD: Western Dinner

-B DD: Chinese
6D1S

-B DD: Sucking Pig 

SPAIN FUN FUN Barcelona / Tarragona
/ Zaragoza / Segovia

/ Madrid / Toledo

TOUR CODE: 8DSP*PROMO-SINTOUR CODE: 8DSP*PROMO-SIN

烤乳猪
Sucking Pig
烤乳猪
Sucking Pig

海鲜饭
Seafood Paella
海鲜饭
Seafood Paella

圣家堂
Segrada Familia



第 1 天 新加坡 / 中转城市

集合在新加坡樟宜机场， 乘搭客机前往西班牙首都城市-巴塞罗那途径中
转城市。

第 2 天 中转城市 / 巴塞罗那

抵达后，前往巴塞罗那公园（包括门票），这是位于卡梅尔山上的公共公
园，设计由高迪完成。晚餐后，前往酒店办理入住手续，巴塞罗那酒店。

8
天

5
晚 西 班 牙 轻 松 游

• 倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代。   • 以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。    • 在主要节日，商业展览，旅游旺季期间，住宿酒店可能需要安排在另一个城市。

联络方式 Contact : 价格 Price : 出发日期 Departure Date :

晚: 西式晚餐

第 3 天 巴塞罗那  

早餐后，探索巴塞罗那-艺术宝藏之城和现代新艺术建筑杰作。我们的精彩
之旅将从圣家堂（包括门票）开始-安东尼高迪的杰作。然后，观赏克里
斯托弗·哥伦布纪念碑，以纪念著名的意大利探险家；和平之门广场, 加
泰罗尼亚广场和西班牙广场。前往拉罗卡村-该地区的顶级购物目的地, 拥
有100多家时尚和生活方式精品店, 全年提供高达60％的建议零售价折扣。
晚餐: 西班牙海鲜烩饭

第 4 天 巴塞罗那 (98公里) 塔拉戈纳 (235公里) 萨拉戈萨

早餐后，前往塔拉戈纳。塔拉戈纳步行城市观光和塔拉戈纳圆形竞技场-
外部观赏。入住萨拉戈萨酒店。

拉斯罗萨斯村 
Las Rozas Village
拉斯罗萨斯村 
Las Rozas Village

第 7 天 早 - -马德里 / 中转城市

早餐后，前往拉斯罗萨斯村 - 该地区的顶级购物目的地，拥有100多家时
尚和生活方式精品店，全年提供高达60％的建议零售价折扣。自由活动直
至送往机场登机返回家园。

第 8 天 中转城市 / 新加坡

带着美好的回忆返回家园。

第 5 天 萨拉戈萨 (345公里) 塞戈维亚 (92公里) 马德里

之后，前往塞戈维亚观光，包括塞戈维亚高架桥，主广场和大教堂等景
点。入住马德里酒店。

第 6 天 马德里 (73公里) 托莱多 (73公里) 马德里

我们的马德里之旅从宏伟的皇家宫殿（包括门票）开始，这是马德里的顶
级景点之一。它建于18世纪，现在是皇家礼仪国家宫殿。继续马德里全景
游览，包括西班牙广场，克里贝尔斯广场，卡斯特拉纳大道和大街。
下午进行托莱多之行，参观圣多梅教堂，以展示厄尔·格雷科最著名的杰
作 - 埃尔加斯伯爵的葬礼。还停下来外观阿尔卡萨，厄尔格雷科博物馆
和托莱多大教堂。
晚餐: 吃乳猪

巴塞罗那 / 塔拉戈纳
/ 萨拉戈萨 / 塞戈维亚

/ 马德里 / 托莱多

塞戈维亚高架桥
Aqueduct of Segovia
塞戈维亚高架桥
Aqueduct of Segovia

 早 晚: 海鲜烩饭

 早 晚: 西式晚餐

 早 晚: 中式晚餐
6菜1汤

 早 晚: 吃乳猪

Madrid (out)

Toledo

Barcelona
(in)

Tarragona

Zaragoza
Segovia

主广场
the Plaza Mayor
主广场
the Plaza Mayor

皇家宫殿
Royal Palace
皇家宫殿
Royal Palace

桂尔公园
Park Guell

桂尔公园
Park Guell


